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L'oficina de ia Fira hauria de 
romandre oberta tot i'any" 

Uorenç PASCUAL 

El director de la Fira de l'Ascensió des de fa un any, Bartomeu 
Bennasar, considera que l'expansió de la Fira en els darrers anys 
fa necessari que l'oflcIna sigui olterta tot l'any. D'aquests I altres 
aspectes en parlem tot seguit amb ell. 

— Quin pressupost té la Fira 
de l'Ascensió? 

— Això es difícil d'estimar 
abans de la celebració. Pot ser 
que hagi previst un pressupost de 
40 milions de pessetes i per un 
augment d'expositors s'elevi fins 
als 50. 

— Ha augmentat el nombre 
d'expositors? 

— L'increment respecte l'any 
passat en nombre ha estat baix, 
a la vora del 10 %, però el que sí 
s'ha incrementat és la qualitat i 
també el preu per metre quadrat 
com a conseqüència de que tota 
la Fira és coberta, que és una de 
les principals novetats. Igualment 
s'han posat tarimes i moqueta a 
l'interior. S'ha donat un augment 
de metratge, de 2.500 metres 
quadrats hem passat a uns 3.500, 
això en estands. Pel que fa a pa
vellons, l'any passat eren 3, i en
guany són 9. El més gran era de 
850 metres i aquest el més gran 
en fa 1.500. 

— Quin volum de negoci ge
nera una Fira com aquesta? 

— No es pot precisar exacta
ment, només fer càlculs orienta-
tius. L'any passat es podria par
lar d'uns 500 milions de pessetes, 
per bé que aquestes xifres són 
molt difícils de concretar. 

— Això són negocis directes, 
però i els indirectes que gene
ra la publicitat? 

— Jo diria que a la vora dels 
1.000 milions. Però hi ha molts 
que exposen a la Fira per imatge, 
I no es tant el que venguin ara, 
sinó les possibilitat que es desen
volupant més endavant. 

— Altres diferències respec
te de i'any passat és ei nombre 
de conferències. A què es deu? 

— Les conferències de l'any 
passat no assolirem l'èxit que es
peraven, en part per manca de 
temps per poder fer una campa
nya informativa adequada. Però 
en aquesta edició s'ha preparat 
millor, posant en coneixement 
dels més interessats xerrades i 
debats concrets. Ès molt impor
tant que hi hagi unes Jornades 
dins del mateix recinte Firal. Tin
drem 2 sales de conferències, 2 
petites sales de debats on es rea
litzaren, i podem dir que no han 
estat suficients, perquè s'ha do
nat el cas de gent que no ha po
gut participar. La llavor que es va 
posar l'any passat ha germinat. 

— Quin temps de preparació 
necessita la Fira? 

— A nivell de pensar-ho va ser 
a principi de desembre, però và
rem començar de manera pràcti
ca a partir del 15 de gener, per 

anar bé, l'oficina de la Fira hauria 
de romandre oberta tot l'any. D'a 
questa forma ens estalviaríem fer 
tota la feina en tres mesos. Pen
sa que hi ha molts expositors que 
en acabar la Fira trucaven per tor
nar a reservar lloc i els havíem de 
dir que encara no era possible, 
que ja els trucaríem nosaltres. Es 
clar això no dóna la imatge que la 
Fira de Granollers hauria de tenir, 
que és la de Fira que existeix tot 
l'any. Fins i tot de cara als pres
supostos que les empreses dedi
quen a publicitat els hi seria més 
còmode poder incloure aquesta 
despesa en l'exercici present. 

— S'intentarà posar en mar
xa ei proper any? 

— S'està estudiant, és previst 
valorar aquesta possibilitat en 
acabar l'actual edició. 

— HI haurà un Cobi gegant al 
recinte, com ha estat això? 

— El Cobi va demanar a l'alcal
de per venir a la Fira, i evident
ment es va accedir, vindrà el Cobi 
de 8 metres d'alçada. També par
ticiparà un Cobi humà en la des
filada, que també comptarà amb 
una desfilada de biscuters, 400 
genets etc. Una de les novetats 
de la desfilada d'enguany és que 
estarà subvencionada per dife
rents bancs, com són el Banc de 
Sabadell, el Banc Nacional de Pa
rís, la Banca Catalana, el Banc 
Bilbao-Vizcaya. 

— De qui depèn ia Fira, de 
l'ajuntament? 

— La Fira fa tres anys es va 
proposar que hi hagués un con
sorci, composat per l'Ajuntament, 
la Cambra de Comerç, l'Empre
sarial Intersectorial, el Gremi de 
Constructors, el Grup de Vaquers 
del Vallès Oriental i la Cambra 
Agrària. Aquesta proposta de la 
presidència de la comissió d'a
quell any propugnava que cadas
cú posés un percentatge, el que 
volgués. Ha anat quedant sobre 
la taula però hi ha una clàusula 
que està sense acceptar. No s'ha 
arribat a un acord perquè el punt 
de qui cobriria un possible dèficit 
no ha estat resolt. La Fira s'auto-
financia, però quan es tracta de 
fer inversions es diferent. La co
missió actual està formada pels 
mateixos organismes que confor
marien el consorci per bé que és 
l'Ajuntament qui cobriria un pos
sible dèficit. Per acabar voldria dir 
que una novetat molt important 
d'aquest any és la presència a la 
Fira, com a estands oficial les ciu
tats de Perpignan i 'Alex, i com a 
cosa més aviat curiosa et diré que 
també hi ha una exposició d'aus 
decoratives i una altra de serps. 
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